

Chinese Journal of Applied Linguistics

Vol. 47, No. 1, Feb. 2024

Contents

Sociocultural Theory and Second Language Acquisition	
Guest Editors: Jinfen XU & Lili QIN	
Sociocultural Theory and Second Language Acquisition: An Introduction	
..... Jinfen XU & Lili QIN	3
Internal Relations and Dialectical Dance Steps in Vygotsky’s Cultural-Historical Psychology	
..... Jiao XI	8
CSE3 Informed Dynamic Assessment of Northwest Rural Secondary School EFL Learners’ Reading Development	
..... Yaru MENG & Huiling LYU	22
Visual Analysis of Dynamic Assessment Research Based on CiteSpace (1990–2022)	
..... Yuxiu NIAN & Lili QIN	42
Examining the Construction of “Teaching Assessment Literacy”: A Case Study of Teacher Conceptual Development in Collaborative Research Practice	
..... Luxin YANG & Ning ZHANG	59
How Do <i>Praxis</i> -Oriented Themes Inform the Unity of Language Teachers’ Beliefs, Practices, and Identities? A Narrative Inquiry	
..... Yang GAO, Xiaochen WANG & Yaru MENG	83
Dynamic Development in L2 Written Complexity of Chinese EFL Learners	
..... Jinfen XU & Baoqi YANG	101
Translanguaging as a Mediatlional Tool in the Process of Feedback in Second Language Writing	
..... Danli LI & Yibei WANG	121
Ethnic Minority Students’ English Learning Agency: An Activity Theory Perspective	
..... Xiaohui ZHU & Yangyang DUAN	137
Chinese Abstracts	158

中国应用语言学(英文)

第47卷 第1期 2024年2月

目 录

社会文化理论与二语习得

特约主编:徐锦芬/秦丽莉

社会文化理论与二语习得:引言

..... 徐锦芬/秦丽莉 3

维果茨基文化历史心理学中所展现的内部关系和辩证法的“舞蹈”步骤

..... 郝佼 8

基于《中国英语能力等级量表》三级的西部乡镇初中英语学习者阅读动态评估研究

..... 孟亚茹/吕慧玲 22

基于CiteSpace的动态评估文献可视化分析(1990-2022年)

..... 粘玉秀/秦丽莉 42

“教学评价素养”的构建:合作研究实践中教师理念发展的个案研究

..... 杨鲁新/张宁 59

实践导向主题(POT)如何调和语言教师信念、实践和身份的统一性?一项叙事研究

..... 高洋/王晓晨/孟亚茹 83

中国英语学习者书面语复杂性的动态发展

..... 徐锦芬/杨宝琪 101

二语写作反馈过程中超语作为中介调节工具的研究

..... 李丹丽/王艺蓓 121

活动理论视角下少数民族学生英语学习能动性研究

..... 朱效惠/段杨杨 137

中文摘要 158